
BESLUITENLIJST
Besluitenlijst van de vergadering van de Regionale Raadscommissie Noordkop (RRN) op 
donderdag 27 september 2023 om 18:00 uur in de raadzaal van het Stadhuis van de gemeente 
Den Helder (gebouw 66) op Willemsoord. Het videoverslag van de vergadering is terug te zien op 
de website van de gemeenteraad van Den Helder. 

Link: Regionale raadscommissie Noordkop 27 september 2023 18:00:00, Gemeente Den Helder

Voorzitter: mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 
Commissiegriffier: de heer J.C. Hagens 

AGENDAPUNTEN

OPENING

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 18:00 uur.

2. Mededelingen

Vanuit de commissie komt de vraag of de leden ook een overzicht kunnen krijgen van de 
vergaderdata van de diverse gemeenschappelijke regelingen.
Op de websites van de gemeenschappelijke regelingen staan de vergaderdata en de stukken zoals 
die door de Algemeen Besturen van de diverse regelingen worden besproken. Deze stukken zijn 
openbaar.
Voor de Omgevingsdienst NHN kunt u de stukken middels deze link vinden: Bestuur - OD NHN
Voor de GGD Hollands Noorden kunt u de vergaderingen en de stukken vinden via de volgende 
webpagina: Over GGD Hollands Noorden
Voor de Veiligheidsregio NHN kunt u de stukken hier vinden: Algemeen Bestuur Veiligheidsregio NHN
Voor het Regionaal Archief in Alkmaar zijn de stukken hier te vinden: Bestuur Regionaal Archief     
Voor de Gemeenschappelijke Regeling Gesubsidieerde Arbeid (GRGA) kunt u hier kijken: 
Documenten van GRGA

3. Spreekrecht burgers
Van het spreekrecht is geen gebruik gemaakt.

4. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

5. Vaststelling concept verslag van de vergadering van de RRN van 1 juni 2023.
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld.

ADVISEREND GEDEELTE 
6. Voorstel tot het vaststellen van het kaderstellend besluit implementatie wijzigingen Wet 

gemeenschappelijke regelingen in Noord-Holland Noord
De RRN wordt gevraagd de raden te adviseren: 
de kaders zoals verwoord op pagina 2 en 3 van het kaderstellend besluit implementatie 
wijzigingen Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr) 2022-2024 in Noord-Holland Noord vast te 
stellen. 

De heer Soyer (GroenLinks Texel) geeft aan graag te willen zien dat de RRN een amendement 
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over punt 11a van het kaderstellend besluit met betrekking tot het evalueren zoals dat in de 
gemeente Heiloo is aangenomen ook zou overnemen. Hij krijgt hierin bijval van de heer 
Schuiringa (VVD Texel). Zij zouden beiden graag willen zien dat er dus in ieder geval wordt 
vastgelegd dat er tenminste iedere vier jaar een evaluatie plaats zal vinden. Nu is de tekst wat hen
betreft te vrijblijvend er staat immers: Elke GR dient een tekst op te nemen over de evaluatie van 
de regeling. Dit betekent dat in elke regeling wordt aangegeven of er wel of niet evaluaties plaats 
vinden, en zo ja, op welke wijze. In het slechtste geval kan dus besloten worden dat er helemaal 
niet wordt geëvalueerd.
Voorzitter Marjan van Kampen antwoord dat het voorstel met een zeventiental gemeenten is 
afgestemd en dat het voorstel is dat in elke GR evaluaties plaats vinden en om hierbij ruimte te 
geven voor maatwerk. Maar dat het natuurlijk aan de raden zelf is of zij al dan niet het voorstel 
zoals dat er nu ligt zullen amenderen. En dat zou natuurlijk kunnen met als voorbeeld het 
amendement zoals dat in Heiloo is aangenomen. Ook de heer Leever (Onafhankelijk Hollands 
Kroon) zou graag zien dat de evaluaties bij de gemeenschappelijke regelingen binnen de 
zittingsperiode van de gemeenteraden raad dus binnen vier jaar worden gedaan. 
Mevrouw Ligthart (VVD Schagen) vraagt of er inderdaad sprake is van jurisprudentie waaruit blijkt 
dat de uitredingsom niet gewijzigd kan worden van vijf jaar naar twee jaar. 
Mevrouw van Kampen zegt het antwoord op deze specifieke vraag niet te kunnen geven. Maar er 
is inderdaad sprake van dat de regels met betrekking tot het uitreden en de uittreedsom 
(uittreedvergoeding) wat strakker zijn vastgelegd, omdat dit niet binnen iedere 
gemeenschappelijke regeling even duidelijk was vastgelegd. Voorts zegt mevrouw van Kampen 
toe dat er door de regietafel een antwoord zal worden gegeven op de vraag van mevrouw Ligthart 
over de uitreedsom.
De heer Bruin (VVD Den Helder) vraagt of het mogelijk is om het amendement zoals dat in Heiloo 
is aangenomen rondgestuurd kan worden aan de leden van de RRN zodat de raden zelf kunnen 
besluiten of zij al dan niet dit amendement zullen volgen.
Mevrouw van Kampen zegt dat het inderdaad zuiver is om het amendement aan de leden van de 
RRN toe te sturen zodat de raden uiteindelijk zelf kunnen besluiten of zij het voorstel al dan niet 
zullen amenderen.  

Concluderend stelt voorzitter mevrouw Van Kampen vast dat de commissie positief is over het 
voorstel, maar dat ten aanzien van de evaluaties de raden kunnen beslissen of zij al dan niet het 
voorstel, naar het voorbeeld van Heiloo zullen amenderen. De tekst van het amendement van 
Heiloo zal in ieder geval aan de raden worden toegestuurd.   

7.    Rondvraag.
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

8.    Sluiting (Adviserend deel van de vergadering). 
De voorzitter sluit omstreeks 18:35 uur het adviserende deel van de vergadering af.

Hierna gaat de bijeenkomst verder als een informerende bijeenkomst. Alle raadsleden, 
commissieleden, fractie-assistenten en collegeleden die in deze bijeenkomst aanwezig zijn kunnen 
hier actief aan deelnemen. 
. 

INFORMEREND GEDEELTE

9. De voorzitter start omstreeks 18:45 uur het informerende/beeldvormende deel van de 
bijeenkomst. 

10.     Presentatie Veiligheidsregio Noord-Holland Noord.
De Veiligheidsregio wil de raden middels een presentatie informeren over de doorontwikkeling 
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van het brandweerdossier en over de voortgang van een aantal andere ontwikkellijnen. Na de 
onrust van het afgelopen jaar, is er door de VR in nauw overleg en samenspraak met o.a. de 
burgemeesters: Jan de Boer, Marjan van Kampen en Rian van Dam hard gewerkt aan de 
doorontwikkeling van het brandweerdossier. Ook op enkele andere fronten is er sprake van 
ontwikkelingen. De VR wil graag deze regionale bijeenkomst benutten om u hiervan op de 
hoogte te stellen. 
Namens de adviescommissie Brandweer verzorgt Mevrouw van Dam het eerste deel van de 
presentatie. Zij eindigt met de sheet: ‘Lokale veiligheid is ons grootste goed”.
Vervolgens geeft zij het stokje waar het de presentatie betreft over aan de heer Krishna Taneja, 
directeur van Veiligheidsregio Noord-Holland Noord en regionaal commandant brandweer.
De heer Taneja gaat dieper in op de doorontwikkeling en licht met name het proces en de 
kaders toe.
Na de presentatie stellen verschillende leden van de RRN vragen, die door zowel mevrouw van 
Dam als de heer Taneja allemaal worden beantwoord. 

11.     Presentatie coördinerend gemeentesecretaris M. (Marc) Pothast (Den Helder) met 
          betrekking tot het voorstel regionale governance netwerkorganisatie.
          In de presentatie geeft de heer Pothast een toelichting op de opzet van een regiobureau, dat de 

vier gemeenten centraal gevestigd in de regio willen opzetten. Men wil starten.  
          met de werving van een regiosecretaris voor dit bureau. Qua organisatie betreft het personele 

samenwerking tussen de vier gemeenten. De vier gemeentesecretarissen vormen de 
regiodirectie en bereiden werving regiosecretaris voor. Den Helder ondersteunt dit proces 
‘technisch’. 

          
Naar aanleiding van de presentatie zijn er leden van de RRN die positief reageren op de 
voorgestelde ontwikkeling, maar er zijn ook vragen bij de leden van de RRN, die door de   
heer Pothast worden beantwoord. 

12.     Presentatie over de opvang van vluchtelingen (Oekraïners, statushouders en 
asielzoekers) in onze regio en onze gemeenten.    
Burgemeester Marjan van Kampen praat de leden bij over de opvang van vluchtelingen in onze 
regio waarbij zij ook ingaat op de mogelijke invoering van de spreidingswet. Noord-Holland  
Noord scoort nu goed dankzij Den Helder en de gemeente Dijk en Waard.   

Helaas lukt het door technische problemen niet om de presentatie van de Regionale  
Regietafel Noord-Holland Noord goed in beeld te krijgen. 
Naar aanleiding van de presentatie zijn er vragen vanuit de commissie die door mevrouw van   
Kampen worden beantwoord. 

13.    Sluiting 
De voorzitter sluit om 20:55 uur de vergadering. 
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